
Speech politieke markt. 
 
Geacht college en raadsleden. 

Mijn naam is Rob van Geelen. In mei 2008 zijn mijn vrouw , 2 kinderen een 
zoon van 18 en dochter van 16 en ik in Hart van Zuid komen wonen aan de 
Stelplaats. 

Zo wonen wij dichter bij de stad en dichter bij het openbaar vervoer. Hart van 
Zuid wordt door de gemeente trouwens de “Kers op de Taart” genoemd. 

Met regelmaat bij Zuid-Westen wind, rook ik vanaf 2008 asfalt-geur. Dan kun je 
de ramen en deuren sluiten. Ik ben op onderzoek gegaan, waar deze geur 
vandaan komt. Er werd namelijk nergens in de buurt een weg geasfalteerd. Ik 
ging naar een bedrijf kijken waar rook uit de schoorsteen kwam. Het bleek een 
asfaltcentrale te zijn, waar wij vogelvlucht 795 meter vanaf wonen. 

Vanaf dat moment heb ik regelmatig bij de provincie Overijssel klachten 
ingediend van stankoverlast door de asfaltcentrale en later bij de gemeente 
Hengelo, die mij later doorverwees naar de Omgevingsdienst Twente. Vanaf 
het eerste moment was bij mij niet bekend wat er naast de stank  allemaal uit 
de pijp kwam. Er heeft nooit iemand van provincie Overijssel het gehad over 
PAK’s en benzeen.  

In september 2017 ging onze zoon uit huis. Hij ging samenwonen met zijn 
vriendin om samen een toekomst op te bouwen. In januari 2018 werd hij ziek 
en kreeg een knobbel in zijn hals. Hij kwam bij een internist, die het bloed ging 
onderzoeken. De uitslagen waren op dat moment volgens de internist niet 
zorgwekkend. Op 14 maart moest hij opnieuw bloed laten prikken. Nu gingen 
alle alarmbellen rinkelen. Uitslag Acute Lymfatische Leukemie. Hij werd met 
spoed in het MST opgenomen. De waardes van het bloed waren zo slecht, dat 
de volgende dag al met de chemokuren werd gestart. De hematoloog in het 
MST vroeg onze zoon of hij met giftige stoffen in aanraking is gekomen, zoals 
bijvoorbeeld BENZEEN. Hij gaf als antwoord nee, omdat hij niet zou weten, 
waar hij dit opgelopen zou hebben Het was ons toen niet bekend dat de 
asfaltcentrale dit uitstoot. In november 2018 kreeg hij in het Leids Universitair 
Medisch Centrum de stamceltransplantatie. Half december 2018 mocht hij 
weer naar huis. Na regelmatige controle in het LUMC om de 6 weken en later 
om de 3 maanden werd in juli 2020 na de gebruikelijke beenmergpunctie 
geconstateerd, dat de leukemie weer de kop had opgestoken. Weer volgde er 
een traject van chemokuren, waarna hij T-cellen van de donor kreeg 



toegediend om de leukemie te bestrijden. In juli 2021 kreeg hij na een 
beenmergpunctie te horen, dat de leukemie alweer terug was. Tevens kreeg hij 
te horen, dat hij was uit behandeld. Op 26 september 2021 is onze zoon 
overleden. 

In november 2021 kwamen wij door een krantenartikel in de Tubantia erachter, 
dat de asfaltcentrale te veel benzeen uitstoot. Volgens het RIVM is benzeen 
kankerverwekkend en kan o.a. acute lymfatische leukemie veroorzaken. Toen 
wij dit lazen begon er bij ons een belletje te rinkelen. 

Wij kunnen niet bewijzen dat de benzeenuitstoot de veroorzaker is van de 
leukemie van onze zoon, echter de asfaltcentrale kan ook niet bewijzen dat dit 
niet zo is. 

In het Hart van Zuid staan nog vele huizen gepland om te worden gebouwd 
voor gezinnen met eventueel kinderen. Ook zijn er gastouders, een 
kinderopvang en scholen, die onder de rook van de asfaltcentrale liggen. 
Misschien een idee om een gezondheidsonderzoek door het RIVM of GGD te 
laten uitvoeren naar de gezondheid van de inwoners rond het industrieterrein 
aan de haven te Hengelo met een straal van 1 km. 

Er zal iets moeten gebeuren om van het Hart van Zuid en omgeving een 
gezonde leefomgeving te maken zonder stankoverlast en zonder gevaar van 
gevaarlijke stoffen zoals PAK’s en benzeen. 

Verplaats de asfaltcentrale naar een omgeving, waar de bevolking geen last 
heeft van de stankoverlast en gevaarlijke stoffen!!! 

  

 

 


